
Stichtse Vecht, 22 december 2011

Vragen ex artikel 41 Reglement van orde betreffende wettelijk gemaakte afspraken 
over de 100km per uur op de A2

Geacht college,

Zoals bekend heeft het College naar aanleiding van de debatten over de 130km per 
uur op snelwegen zich ingezet voor handhaving van de 100 km per uur op de A2 
tussen Oudenrijn en Holendrecht door ondermeer een brief te sturen aan alle 
Tweede Kamerfracties. 

De voormalige gemeenten Loenen, Breukelen en Maarssen zouden met de minister 
een convenant hebben afgesproken van alleen 2 maal 5 banen als 100km per uur 
wordt ingesteld, dat nu geschonden dreigt te worden. De GroenLinksfractie 
bereikten nu meerdere verhalen over het al of niet bestaan van deze afspraken. 

De GroenLinksfractie heeft de volgende vragen:

1. Zijn er in de afgelopen jaren wel of niet convenanten of afspraken vastgelegd 
als onderdeel van het wegaanpassingsbesluit A2 Holendrecht-Maarssen of 
anderszins?

2. Kunt u aangeven wat de inhoud is van de gemaakte afspraken en de 
juridische status hiervan?

3. Gaat de gemeente/college zowel bestuursrechtelijk bezwaar maken en/of het 
besluit ter vernietiging voor dragen bij de Kroon in geval het kabinet besluit 
tot invoering van een hogere snelheid?

Met vriendelijke groet,

Namens de GroenLinksfractie,

Piet Paul

 


